

DINNER & SHOW

4月 28/29 APRIL

享用春茶宴觀賞楊麗萍資助的當代舞

MODERN DANCE WITH

T. CUISINE BANQUET



DINNER & SHOW

PEACOCK CONTEMPORARY DANCE COMPANY

GREEN T. HOUSE and Yang Li Ping's PCDC presents rising star Hu Shen Yuan, back from the London premier of his production "Under Siege", performing his new work "Wanderings"

GREEN T. CUISINE

Award winning culinary creations by JinR, canapes, cocktails and an extraordinary five course banquet with wine pairings.

28&29 APRIL

RMB1280/guest all inclusive

"十面埋伏" 舞蹈中虞姬的舞者 - 胡沈員
首次自編及主演的舞蹈
《流浪》

荣获“亞洲最棒餐飲” 殊荣的紫云轩 GREEN T. HOUSE
春茶食晚間膳，以茶入味，简约自然。配以“楊麗萍 孔雀”
葡萄酒佳釀，会让閣下度过一个难忘、且留戀忘返的美
丽夜晚。

茶食「晚間膳」

二十八日和二十九日

人民币1280元每位

需预约

紫雲軒
GREEN T. HOUSE

DINNER @ SHOW

和楊麗萍孔雀現代舞蹈公司

PEACOCK CONTEMPORARY DANCE COMPANY



後起之秀Hu Sheng Yuan，最近在其2016年作品“深陷重圍”的倫敦首演後回國，他將表演最新作品
流浪

Rising star Hu Sheng Yuan, recently back from the London premier of his 2016 production "Under Siege", will perform his newest work "Wanderings - A Journey of the heart".



攜手推出“流浪” PERFORM “WANDERINGS”

DINNER @ SHOW

Hu作為領舞和編舞加入包括Xie Xin在內的其他四位舞者，探索舞蹈自身的本質和起源，在一首令人產生回憶的音樂伴奏下，以其獨特的肢體語言全心投入，傾情表演

Exploring the essence and origins of dance itself, Hu as lead dancer and choreographer joins with four other dancers including Xie Xin, performing in his own unique body language to a highly evocative soundtrack including pieces by Hang Gai.

DINNER @ SHOW

舞蹈「流浪」春茶食 晚间膳

T. CUISINE FOR A SPRING EVENING



春茶食配以楊麗萍 孔雀葡萄佳釀，一路相伴當晚的演出

T. Canapes, martinis, mojitos and a five course banquet of award winning creations by JinR, with wine pairings, will accompany the evening's performance. Inspired by the ancients, GREEN T. HOUSE "T. Cuisine" dishes bring the culinary use of tea into the present day with a creative "twist".

DINNER @ SHOW

晚上演出

SPRING EVENING PROGRAM

COCKTAILS
6:30pm

T. canapes
T. martinis
T. mojitos

春茶食 晚間膳
DINNER
7:30pm

和諧的舞動著的
新玉米綠茶醬

harmonious dance between young
spring corn and GREEN T. pesto

春笋抹茶濃豆浸鱈魚
暗香浮動月黃昏

cod in kyoto mocha green beans

京都知小排
tender bamboo with
champagne capital sauce ribs

明前綠茶湯泡飯
intense GREEN T. natural rice soup
with condiments

檸檬綠茶橄欖油sorbet
lemon T. sorbet

Yangliping Peacock imported wines
qing ming GREEN T.

晚上表演
PERFORMANCE
8:45-10pm

舞蹈「流浪」
Peacock Contemporary Dance Company
with Hu Sheng Yuan perform
"Wandering. A journey of the heart"

DINNER & SHOW

紫雲軒GREEN T. HOUSE



紫雲軒茶事

為閣下提供了一個不同尋常的關於茶的體驗。四季茶食，活動場地，藝術與設計展覽。一場不同尋常的會面。

GREEN T. HOUSE | Beijing

The New "T.-Spirit" of China. Beijing Designer JinR leads a brand built on the extraordinary. Ala Carte T.Cuisine Dining, Art and Events, Culture and Wellness with Designer Retail.
A Unique and Sophisticated China

每位客人1280圓，包含表演、晚餐和酒水

DINNER, DRINKS AND SHOW INCLUSIVE RMB1280/GUEST

DINNER & SHOW



DINNER @ SHOW

GREEN T. HOUSE 紫雲軒

64342519

